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Antal Timivel az Alcatel bemutatón volt szerencsém találkozni. Mivel életemben első alkalommal
sikerült húszéves énekesnővel személyesen beszélni, nem vett rá a lélek, hogy a telefonnal
kapcsolatban kérdezzem.

Ezért  inkább  a  készülő  új  albumról,  valamint  a  nyári  fellépésekről  érdeklődtem.  Nem  titkolt
szándékom  volt  megfejteni  a  Timiből  áradó  természetes  varázst,  ami  oly  szokatlan  a  hazai
előadóművészek között.  A  hunyadi  guggolós,  a  burgonyás  laska,  a  fekete  szilvaíz,  és  a  magas
zsírtartalmú  bivalytej  városából,  Bánffyhunyadból  származó  művésznő  energikus,  határozott  és
őszinte személyiség.

Hogy áll most a zenei karriered?
Nagyon jól, köszönöm szépen! Nagyon sok fellépésem van, azt hiszem nem is fogok sehova nyaralni
menni, mert minden héten és hétvégén koncertem lesz. Június 14-én volt az első élő zenekaros
fellépésem a pop-rockos hangzásvilágot képviselő Partyssimo nevű, kilenctagú formációval. Nagyon
élveztem, mert jól szóltunk együtt.

És hol van most a népzene az életedben? Eltávolodtál tőle?
Nem, egyáltalán nem távolodtam el a népzenétől, sőt nem is fogok szerintem soha! Igaz, most az
életemben egy kicsit  háttérbe szorult.  Nem tagadom,  nagyon hiányzik,  otthon táncházba járok,
népzenét  hallgatok,  de  a  táncpróbákra  nem  tudok  hazamenni,  mert  nincs  rá  időm.  Az  első
kislemezemen például van egy népdalfeldolgozás is, igaz a most készülő albumomon valószínűleg
csak saját számok lesznek.

Hogy áll az új album?
Már négy-öt dal össze van válogatva, ezeken jelenleg is dolgozom, stúdióba járok, felvesszük és
alakítgatjuk őket. Szeretném ezen az albumon teljesen megjeleníteni azt a stílust, ami a szívemhez
közel áll. Azon dolgozom, hogy a második kislemez tényleg olyan legyen, amilyen én vagyok.

Hogy milyen vagy most azt nem kell megválaszolni, hiszen azt tudják a rajongóid, de
hogyan szeretnéd magad látni mondjuk 10 év múlva? Celebként vagy inkább dívaként?
Se celebként, se dívaként nem szeretném magam látni, hanem énekesnőként. Inkább azt szeretném
látni, hogy minden évben valami újat tettem le az asztalra, valami értelmeset, hogy tudtam adni az
embereknek és inkább ezt szeretném tapasztalni az évek során. Ennyi idő elteltével is szeretném
majd büszkén vállalni mindazt, amit felvittem a színpadra és mindazt, amit magamból adtam.
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Hazanézel azért néha Bánffyhunyadra?
Mióta felköltöztem Pestre, sajnos nem sok lehetőségem van hazautazni. Viszont nemrég két héten
belül kétszer is voltam otthon, igaz mindkét alkalommal munka miatt, mert fellépésem volt. Éppen
most voltam először szülővárosomban, Bánffyhunyadba énekelni. Nagyon-nagyon jó volt, nagyon sok
szeretetet  kaptam az  emberektől.  Igazából  mostanában csak  a  munka  miatt  tudok  hazamenni,
próbálok annyit otthon tölteni amennyi csak lehetséges.

Mivel egy telefon-bemutatón vagyunk, nem mehetek el a kérdés mellett: sokat használod
a telefonod?
Igen, rám is jellemző, hogy sokat használom. Rengeteget telefonálok, nem megyek sehova a telefon
nélkül. Mindig facebookozom, e-maileket kezelek, meg ugye nagyon kevés ideig vagyok otthon és ha
bármi munka jön, vagy felkérés azt is telefonon intézem. Mindig nálam van, de a másik dolog az, hogy
az otthoniakkal is telefonon tartom a kapcsolatot, úgyhogy nem tagadhatom, nagyon fontos része az
életemnek a telefonálás.

Jut némi időd azért utazásra is, mondjuk Közép-Európában?
Most két fellépésem is volt Szlovákiában Egyházkarcsán és Pereden, de megyek még Csallóközkürtbe
is. De amúgy eddig nem igazán volt lehetőségem felfedezni ezt a régiót. Bízom benne, hogy több
kapu kinyílik és esetleg majd az éneklésen keresztül sikerül eljutni egy-két varázslatos helyre.

Hova mennél most szívesen nyaralni?
Hú,  nem is  tudom,  ez  most  nagyon nehéz  kérdés  (nevet),  de  ha  most  választani  kéne,  akkor
Amerikába mennék szívesen.
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